

AUX CHANTIGNOLES

Petit-Déjeuner

Tous ces menus incluent un panier de viennoiseries, le jus d'orange, pomme, pamplemousse ou canneberge ainsi que le café ou thé

VITALITÉ 22

Yogourt vanille, granola, miel, baies de saison et assiette de fruits tranchés

CANADIEN 27

Deux oeufs au choix, bacon, saucisse, pomme de terre, rôties

CREPES FRANCAISES 21

Servi avec beurre d'érable

BAGEL 13

fromage a la crème

avec saumon fumé, câpres et oignons 23

OMELETTE NATURE 25

pommes de terre, rôties

OMELETTE JAMBON FROMAGE 27

pommes de terre, rôties

Breakfast

All menus are served with a basket of viennoiseries, choice of orange, apple, Cranberry or grapefruit juice and your selection of coffee or tea

VITALITY 22

Vanilla yogurt, granola, honey, seasonal berries and sliced fruits platter

CANADIAN 27

Two eggs any style, bacon, sausage, potatoes, toasts

FRENCH CREPES 21

Served with maple butter

BAGEL 13

cream cheese

With smoked salmon, capers and onions 23

PLAIN OMELET 25

potatoes and toasts

HAM AND CHEESE OMELET 27

potatoes and toasts

Breuvages

Espresso 5

Chocolat chaud 5

Cappuccino 5

Latté 8

Beverages

Espresso 5

Hot Chocolate 5

Cappuccino 5

Latté 8

N'hésitez pas à nous mentionner vos besoins et restrictions alimentaires. Notre objectif est de soutenir et d'appuyer de façon constante l'utilisation de produits locaux, de poissons sauvages qui ne sont pas en voie d'extinction et de porcs et volailles élevés naturellement sans hormones. Taxes et services en sus. Table de 8 et plus, 15 % applicable.

Do not hesitate to share your dietary needs and preferences. Gluten and dairy free options are available. Our goal is to consistently embrace and support the utilization of local raised produce, wild sustainable fish and natural hormone-free pork, poultry and protein. For groups of 8 and more, 15% is applicable.